

昌硕科技（上海）有限公司

PROTEK (SHANGHAI) LIMITED

昌硕科技（上海）有限公司于 2004. 9. 21 投资设立，公司现有员工 5.9 万人左右。注册资本 3.08 亿美金，投资总额 6.19 亿美金；主要从事手机的研发与制造业务，月最大产能 670 万台，年最大产能 8000 万台。主要出口国家：美国、德国、英国等。2012 年实现产值 966 亿人民币，出口额 153 亿美金；2013 年 产值 917 亿人民币，出口额 145 亿美金；2014 年产值 869 亿人民币，出口额 138 亿美金；2014 年位居全国 出口 200 强企业排名 4 位，上海市排名第 2 位；并且多次获得相关荣誉证书：2013 年度浦东新区货物贸易 贡献奖；2013 年度上海市外商投资先进企业营业收入百强前 10 位；上海市外商投资先进企业进出口总额 百强前 10 位等。

Protek (Shanghai) Limited was founded in Sep. 21st, 2004 and currently owns about 59,000 employees. With USD308 million registered capital and USD619 million aggregate investment, Protek is mainly engaged in electronic products' DMS (Design and Manufacturing Service). The maximum monthly capacity for cellphone is 6.7 million units and the yearly capacity can reach up to 80 million units. Mainly export to USA, Germany, UK, etc. With an output value of RMB96.6 billion and export volume of USD15.3 billion in 2012, output value of RMB91.7 billion and export volume of USD14.5 billion in 2013, and output value of RMB86.9 billion and export volume of USD13.8 billion in 2014, Protek was ranked the 4th place in the National TOP 200 Companies and the 2nd place in Shanghai in terms of the export volume in 2014, also has been repeatedly awarded related Certificate of Honors, such as 2013 Trade Contribution Award of Pudong Dist., top 10 of 2013 Shanghai Advanced FICE (Foreign Invested Commercial Enterprise) Revenue TOP 100, and top 10 of 2013 Shanghai Advanced FICE Import and Export Volume TOP 100, etc.



电话: +86-21-38113768

传真: +86-21-58136684

厂址: 上海市南汇区康桥镇秀沿路 3768 号

邮政编码: 201319

Address: No.3768 Xiu Yan Road, Kang Qiao Town, Nan Hui Dist, Shang Hai

电子邮箱: Lucy1_Zhang@pegatroncorp.com